
 
 

 
 Utdragsbestyrkande 

Protokoll 1 (3) 
2022-12-30  

 

Kommunala Tillgänglighets- och pensionärsrådet 

Plats och tid  Kommunhuset, lokal: Alliansen den 7 

december 2022 kl. 13.00 

Beslutande   Mari Eliasson, ordf. 
 Maritza Villanueva Contreras, vice ordf, SN 
 Erik Bäckström Andersson, BUN 

 Björn Hellqvist, SPF 
 Britt-Inger Calissendorff, SKPF 
 Christina Lagergren, DHR 
 Jan Norberg, PRO 
 Per-Olof Garnes, ers PRO 
 Margareta Edén, PRO 
 Jan Jennehag, ers PRO 
  
   
Övriga närvarande Annette Lehnberg, sekreterare 
 Erland Nordström 
  
Ej närvarande  Patrik Eriksson, ers KS 
 Johan Engström-Lockner, KTN 
 Elisabeth Dahlin Westberg, ers SN 
 Håkan Svensson, ers BUN 
 Markus Sjöström, ers KTN 
 Bengt Molander, SRF 
 Majlis Fanqvist, HRF 
 Billy Norberg, ers HRF 
 Kerstin Bååth, ers SPF 
 Gunilla Silfver, ers RMF 
 Kenth Eriksson, ers DHR 
 Marie Söderberg, ers SKPF 
 Anita Boström Nordell, RMF 
 
  
 
Utses att justera Jan Jennehag, PRO 

Justeringens plats och tid Kommunhuset 28 december kl. 10.00  
 
Underskrifter 

Mari Eliasson, ordförande Annette Lehnberg, sekreterare 

Jan Jennehag, PRO, Justerare 



 

_________________________________________________________
_______________ 
Justering  (sign) Utdragsbestyrkande 
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§ 25 Öppnande av möte 

Mari Eliasson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

§ 26 Godkännande av Dagordning 

Dagordningen godkändes  
 

§ 27 Val av justerare. 

 Till justerare valdes Jan Jennehag, PRO 

§ 28 Föregående mötesprotokoll. 

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 
  

§ 29 Information om IOP, om äldres ensamhet. Sandra Sjödin, 
demenssamordnare Socialförvaltningen 

Punkten utgick på grund av sjukdom.  

I statistikmodulen Kolada visar det att känslan av ensamhet har minskat hos äldre i 
kommunen. Kolada är ett verktyg där varje kommun kan jämföra sig med andra 
kommuner i landet. Vad som gjort att äldre känner sig mindre ensamma nu är oklart, 
mer utredning behövs för att få de svaren. 
  

§ 30 Synpunkter på nuvarande arbetsordning 

En översyn av nuvarande arbetsordning ska göras inför nästa mandatperiod. Ett första 
utkast görs till första mötet 2023. Viktigt att hitta en bra balans med antal deltagare 
från organisationer, både pensionärs och funktionsrättsorganisationer. För att rådet ska 
få en bra dynamik kan det heller inte bli för stort antal deltagare.   

 
§ 31 Skrivelse från PRO 

Den skrivelse som PRO Timrå lämnade in vid mötet i september har sina svar i det 
Remiss svar som Kommunstyrelsen lämnade in till Region Västernorrlands 
Trafikanalys Birsta handelsområde. Även Tillgänglighets- och pensionärsrådet fick 
trafikanalysen på remiss och möjlighet att lämna synpunkter/förslag. Det var 
Synskadades förening som kom in med synpunkter. 
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§ 32 Övrigt  

• Padelhallen som finns intill hockeyrondellen är stängd. PRO önskade att vi 
ska se över vilka som äger marken för att utreda om det finns möjlighet att 
få ta del av lokalen till andra ändamål. 

• I kommunstyrelsens verksamhetsplan och budget finns ett uppdrag att se 
över kommunens lokaler som är möjliga att hyra ut till verksamheter.  

• Bussturer till och från simhallen är vältrafikerad, busshållplats finns i 
närheten. 

• Det uppdrag som kommunstyrelsen gett Din Tur, att titta på kostnaden 
totalt för plus bussen och vad kostnaden skulle bli för 2 turer/veckan till 
Birsta, har ännu inte inkommit med svar. I vårt uppdrags och yttrandelista 
finns punkten med för att få ta del av resultatet. 

• En nygjord busshållplats vid Ljustorps skola känns felplacerad då det är 
minimal sikt och ligger på ett krön. Hastigheten är 50 km. en fråga skickas 
till Kultur – och teknik om vem som äger och byggt hållplatsen.  

• Ett föreningsråd vid Kultur- och teknik har bildats.  

• Äldreomsorgscentret som planerats har blivit pausat, uppdraget tas upp 
inför budget 2024. Däremot fortsätter detaljplaneringar som planerat.  

• SPF seniorerna centralt, har gjort en stor undersökning av Sveriges 
kommuner om nöjdheten av hemtjänst. Timrå kommun ligger i 
undersökningen på 230 plats. Socialnämnden känner till den och socialchef 
kommer ge den nya äldreomsorgschefen i uppdrag att fördjupa sig i 
resultatet och titta på vilka parametrar det grundar sig på. När det är klart 
kommer en rapport till rådet. 
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